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UJoj. MazoUJieckie

PROTOKOL nr 40
z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

ktiire odbylo si~ w dniu 17 czerwca 2009 roku

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczllcy Marek Kroczek (sklad Komisji 10. radnych; nieobecny T.Sklodowski). Lista
obecnosci stanowi za1llcznik or 1 do protokolu.
PorZlldek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzlldku obrad.
3. Przyj~cie wniosk6w w sprawie zmian porzlldku obrad.
4. Zapoznanie si~ z post~pem prac przy budowie hali widowiskowo-sportowej przy Szkole

Podstawowej or 4 w Markach przy ul. Duzej 3.
5. Zapoznanie si~ z organizacjllletniego wypoczynku dzieci i mlodzie:i;y.
6. Zapoznanie si~ z dzialaniami Burmistrza Miasta Marki na rzecz budowy gimnazjum:

zalozenia do programu funkcjonalno - uZytkowego gimnazjum w poludniowej cz~sci Marek.
7. Sprawy r6zne.
8. Zakoriczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Zapoznanie sie z postepem prac przy budowie hali widowiskowo-sportowej przy Szkole
Podstawowej or 4 w Markach przy ul. Duzej 3.

Czlonkowie Komisji, Janusz Werczyflski - Burmistrz Miasta Marki, Magdalena Osiflska -Dyrektor
Szkoly Podstawowej Nr 4, Jaroslaw Ciefl- inwestor zast~pczy oraz Krzysztof Czyzewski - kierownik
budowy, reprezentujllcy wykonawc~ (Warmiflskie Przedsi~biorstwo Budowlane S.A. z Olsztyna)
obejrzeli teren budowy haiL Radni wyrazili zadowolenie z postl'PU prac oraz panujllcego porzlldku na
placu budowy. Hala zostanie oddana do uZytku na trzy miesillce przed wyznaczonym terminem.
Wg zapewniefl wykonawcy hala zostanie udost~pniona uczniom we wrzesniu 2009 roku na
rozpocz~ciem roku szkolnego.
Na co dziefl duze zainteresowanie budowll hali wykazuje Pani Dyrektor Magdalena Osiflska, kt6ra
okiem gospodarza patrzy na prowadzone prace, cz~sto sugeruje swoje rozwillzanie wdrazane przez
wykonawc~.

Podczas ogl~dzin hali budowlaflcy wykonywali wylewanie posadzek poziomujllcych
w obiektach towarzyszllcych oraz przygotowywali podloze w hali gl6wnej pod wykladzin~.

Na dalszll czesc obrad Komisja udala si~ do Urz~du Miasta Marki.

Pkt 5. Zapoznanie sie z organizacja letniego wypoczynku dzieci i mlodzieZV.

Pani Ewa Motyczyflska Pelnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwillzywania Problem6w Alkoholowych
poinformowala, ze w 2009 roku na realizacj~ letniego wypoczynku przeznaczona zostala kwota 50
tysi~cy zlotych ze srodk6w pozyskiwanych ze sprzeda:i;y napoj6w alkoholowych; zostalo
przeprowadzone post~powanie konkursowe - wplyn~lo 11 ofert - w oparciu 0 ustaw~ 0 dzialalnosci
poZytku publicznego i wolontariacie oraz ustawl' 0 wychowaniu w trzeiwosci; to zadanie realizowano
w oparciu 0 Gminny Program Profilaktyki i Rozwillzywania Problem6w Alkoholowych; wymogiem
konkursowym bylo prowadzenie calorocznej dzialalnosci profilaktycznej.
Pani Ewa Motyczyflska przedstawila proponowane kwoty dofinansowania na realizacj~

w formie wsparcia zadania publicznego z zakresu profilaktyki i rozwillzywania problem6w
alkoholowych - "Na wakacje po usmiech - program profilaktyczno - terapeutyczny dla dzieci i
mlodziezy z rodzin niewydolnych wychowawczo, dotkni~tych skutkami alkoholizmu i narkomanii,
realizowany w trakcie wakacji" (zestawienie stanowi za1llcznik or 2 do protokolu); przedstawila
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r6wniez list\' organizacji z terenu Marek kt6re otrzymaly dotacj\, z Warszawskiego Kuratorium
Oswiaty na organizacje letniego wypoczynku dzieci mlodzieZy w czasie ferii letnich (lista stanowi
zalllcznik nr 3 do protokolu).

W tym punkcie porzlldku obrad dyskusja nie zostala podj\'ta.

Pkt 6. Zapoznanie sie z dzialaniami Burmistrza Miasta Marki na rzecz budowv gimnazjum: zalozenia
do programu funkcjonalno - uZVtkowego gimnazjum w poludniowej czesci Marek.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil zalozenia do programu funkcjonalno - uZytkowego
gimnazjum w Markach przy ut. Zygmuntowskiej, kt6re zostaly przygotowane przez firm\' "CREO
projektowanie" z uwzgl\,dnieniem uwag sformulowanych w trakcie sesji (materialy stanowill
zalllcznik nr 4 do protokolu); Burmistrz stwierdzil, ze przedstawiona koncepcja jest dobra, ale
ograniczenia wynikajllce z planu zagospodarowania przestrzennego Sll tak duZe, ze trudno bl'dzie
zaprojektowac obiekt, kt6ry spelni oczekiwania.
Burmistrz przypomnial, ze w biezllcym roku gmina nie dysponuje srodkami, kt6re pozwolilyby
rozpocZ1lc budow\' gimnazjum; zaproponowal, aby rozwaZyc mozliwosc przyst1lPienia do tego zadania
dopiero po zmianie planu zagospodarowania przestrzennego.

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Adamczyk, Marek Mank, Jacek Orych, Boguslaw Dllbkowski,
Maciej Grabowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu stwierdzila, ze Rada Miasta powinna podjllc dzialania zmierzajllce
do zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego poludniowej cz\'sci miasta ze szczeg61nym
uwzgl\,dnieniem nieruchomosci na kt6rej ma powstac gimnazjum.

Pkt 7. Sprawv r6zne.

Radny Boguslaw Dllbkowski zaproponowal, aby czlonkowie Komisji rozwaZyli mozliwosc:
• nadania tytulu honorowego obywatelstwa pani Elzbiecie Jasinskiej,
• nadania ulicom w Markach nazwy: Whiteheada i Jasinskiej.

Wi\,cej spraw nie zgloszono.

Pkt 8. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1630 Przewodniczllcy Komisji Marek Kroczek zamkn1l1 posiedzenie Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu.

Protokolowala
Malgorzata Mincberg

Gl6wri,~ta

mgr~~inCberg

Przewodniczllcy Komisj i

OSWiary,~~~portu

MlJek Kroczek
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